
 
 

Številka: 011-9/2023 
Datum: 4. 11. 2024 
 

ZAPIS 

17. seje Nadzornega odbora, ki je bila 16. 10. 2024, ob 16.00 uri, v prostorih Občine 
Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Zvonko Mikuš, Peter Medvešček in Nina Bavčar 
Čargo 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Mateja Verč 

OSTALI PRISOTNI: Karmen Slokar, občinska uprava (vodja Oddelka za finance) 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 17. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 
 

1. Potrditev zapisa 16. seje Nadzornega odbora;  
2. Potrditev osnutka poročila tri_ks; 
3. Potrditev osnutka poročila eu_projekt 
4. Pregled ostalih nadzorov; 
5. Predlogi nadzorov za program dela 2025; 
6. Pobude članov Nadzornega odbora.  

 
Pred pričetkom seje je bila 3. točka dnevnega reda umaknjena. Dnevni red, ki je bil sprejet je: 
 

1. Potrditev zapisa 16. seje Nadzornega odbora;  
2. Potrditev osnutka poročila tri_ks; 
3. Pregled ostalih nadzorov; 
4. Predlogi nadzorov za program dela 2025; 
5. Pobude članov Nadzornega odbora.  

 
 
 
K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 16. seje Nadzornega odbora 

Člani odbora na zapis 16. seje odbora niso imeli pripomb. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 16. seje Nadzornega odbora. 



 

 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 članov; 
ZA: 4 članov; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila tri_ks 

Predsednik NO je predstavil osnutek poročilo in povedal, da so ugotovitve zelo podobne kot pri 
nadzoru prejšnjih treh krajevnih skupnosti. Še vedno med drugim ostaja nerešen problem 
sredstev v upravljanju pri krajevnih skupnostih in s tem v povezavi nenakazovanje sredstev 
uporabnin v proračun občine.  

Člani odbora so se z osnutkom poročila strinjali. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila tri_ks sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 članov; 
ZA: 4 članov; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 3.točki dnevnega reda: Pregled ostalih nadzorov 
 

- nadzor postavitev sončnih elektrarn v letu 2023 na javnih objektih: nadzor se verjetno ne bo 
izvedel, 

- nadzor poslovanja Mladinskega sveta Ajdovščina: do Novembrske oziroma Decembrske  
seje bo pripravljen osnutek, 

- nadzor poslovanja Otroškega vrtca: je v delu in osnutek bi lahko bil pripravljen do 
Novembra 

- nadzor poslovanja Ljudske univerze: ko bo končan nadzor JSS OA, 
- nadzor eu projekta: osnutek poročila bo pripravljen do seje v Novembru, 
- nadzor ravnanja z nepremičnim premoženjem občine: ali se bo nazor izvedel, bo znano 

do naslednje seje, 
- nadzor ustanovitve Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina in razpolaganja s 

premoženjem Občine Ajdovščina s strani sklada: osnutek bo predvidoma končan do 
seje v Novembru, 

- nadzor nad porabo proračunskih sredstev za informiranje, oglaševanje in  promocijo: 
bo verjetno preklican, 

- nadzor pospeševanja raziskovalne, kulturne, mladinske in društvene dejavnosti, razvoj športa 
in rekreacije ter razvoj turizma: bo verjetno preklican,  

 
 
 
 



 

K 4. točki dnevnega reda: Pobude članov Nadzornega odbora 
 
- Člani odbora so se seznanili s predlogi nadzora za leto 2025, na podlagi katerih se bo 

pripravil program dela za leto 2025, ki se bo sprejemal na naslednji seji. 
- Člani odbora so se seznanili z mnenjem Ministrstva za javno upravo glede obveze 

priprave odzivnega poročila, na podlagi katerega poslovnika ni potrebno spreminjati, 
- Člani so se seznanili z revizijskim poročilom Računskega sodišča Pravilnost dela 

poslovanja Občine Ajdovščina. 
 

Seja je bila zaključena ob 16.44 uri. Naslednja seja bo predvidoma 13.11.2024 ob 16h. 

 

Zapisala: Karmen Slokar 

  

 

                                           Tomaž Pirjevec l.r.,   

                                           predsednik odbora 


